
 

 

             

Z Á P I S 
8. jednání Komise lázeňství a cestovního ruchu v roce 2024 

 ---------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Dne 20.11.2024 se uskutečnilo jednání Komise lázeňství a cestovního ruchu zřízené Radou města 

Karlovy Vary. 

 

Místo jednání:   Magistrát města Karlovy Vary, salónek 5. patro 

 

Doba jednání:  zahájení  16:00 hodin  

  zakončení  18:05 hodin 

 

Přítomni:  Romana Mrvová, Zdeňka Batíková, RNDr. Jiří Neumann a MUDr. Miloš 

Starý  

 

 

Omluveni:   Daniela Bílá, Dott. Mag. Radka Murasová a Tomáš Nesrsta 

 

Hosté:   MUDr. Ladislav Špišák, CSc., Jan Kronika, Josef Dlohoš, Ing. Václav 

Benedikt a Mgr. Vojtěch Burda 

 

 
Program:  

1. Schválení programu jednání 

 

2. Schválení zápisu z minulého jednání Komise LCR 

 

3. INFOCENTRUM MĚSTA Karlovy Vary, z. ú.  

aktuální informace – Josef Dlohoš 

 

4. Institut lázeňství a balneologie, v.v.i. 

aktuální informace – MUDr. Ladislav Špišák, CSc. 

 

5. Správa přírodních léčivých zdrojů a kolonád, p.o.  
aktuální informace – Ing. Václav Benedikt  

 

6. Možnost platby kartou během filmového festivalu 

aktuální informace - Mgr. Vojtěch Burda 

 

7. Asociace hotelů a restaurací ČR, z.s.  
aktuální informace – Jan Kronika 

 

 

Jednání zahájila předsedkyně komise Romana Mrvová.  

 



 

 

1. Schválení programu jednání 

Navržený program jednání komise byl se změnami schválen. 

pro: 4  proti: 0  zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

2. Schválení zápisu z minulého jednání Komise LCR 

Zápis z 7. jednání Komise lázeňství a cestovního ruchu ze dne 15.10-.2024  byl schválen 

v navrženém znění.  

pro: 4  proti: 0  zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

3. INFOCENTRUM MĚSTA Karlovy Vary, z. ú.  

Pan ředitel informoval členy komise o aktualitách v Infocentru a v průběhu jednání přispěl do 

diskuze informací, že francouzské  lázeňské město Vichy, které patří mezi významné lázně s 

horkými i studenými prameny nemá volně přístupnou minerální vodu pro všechny hosty města 

jako Karlovy Vary a je naopak zpoplatněna. Na toto téma následně proběhla diskuze. 

 

 

4. Institut lázeňství a balneologie, v.v.i. 

Pan doktor Ladislav Špišák, který na tomto jednání zastoupil paní ředitelku, informoval členy 

komise o:  

 organizačních změnách v ústavu (Rada instituce – 5. členů) 

 probíhající spolupráci s univerzitami  

 průběhu přípravy výzkumného projektu (Cílová skupina: Lázeňské domy měst K. Vary, M. 

Lázně a Fr. Lázně – 3 týdenní léčebná kúra pacienta a její vliv na zdraví) 

 Konference Balneofórum 2024: lékařské, přírodní a socioekonomické aspekty lázeňství - 

Ilab v.v.i 

 

 

5. Správa přírodních léčivých zdrojů a kolonád, p.o.  

Pan ředitel informoval členy komise o stále trvajícím problému s havarijním stavem na různých 

místech v rámci karlovarských kolonád, který je potřeba průběžně řešit a stojí nemalé finanční 

prostředky. Zmínil také úspěch v oblasti průzkumných vrtů, ze kterých se v průběhu času 

postupně stanou vrty jímací. Dále bylo prodiskutováno téma ceny dodávek vřídelní vody, které 

nebyly několik let navyšovány a nyní jsou předmětem jednání. 

 

 

6. Možnost platby kartou během filmového festivalu 

Mgr. Vojtěch Burda, právník města informoval členy komise o skutečnosti, že je zákonem dána 

povinnost obchodníků přijímat hotovost mince,  ale není ukotvena povinnost přijímat platební 

karty.  Tudíž je toto možno implementovat přímo do smlouvy. Stánky, kterých se týkaly během 

MFF stížnosti, jsou trvale pronajímány společností, která provozuje hotel Thermal a tudíž je to 

pouze v její kompetenci. Stejně jako dezolátní stav prostor  před hotelem, který byl též předmětem 

několika stížností hostů města.   

 

 

 

https://cs.wikipedia.org/wiki/L%C3%A1zn%C4%9B
https://www.i-lab.cz/event/konference-balneoforum-2024-lekarske-prirodni-a-socioekonomicke-aspekty-lazenstvi/
https://www.i-lab.cz/event/konference-balneoforum-2024-lekarske-prirodni-a-socioekonomicke-aspekty-lazenstvi/


 

7. Asociace hotelů a restaurací ČR, z.s.  

Bylo prodiskutováno téma zdražování poplatku z pobytu a dodávky vřídelní vody do hotelů a jeho 

dopad na hoteliéry a tím pádem i návštěvnost města. Vše zatím v jednání. 

 

 

 

 

Příští jednání Komise lázeňství a cestovního ruchu se bude konat 18.12.2024 

 

 

 

 

 

        Romana  Mrvová  

              předsedkyně  

     Komise lázeňství a cestovního ruchu 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dne:  20.11.2024 

Zapsala: Kamila Vaňkátová       


